
Шефик Џаферовић 

1. Питања постављена предсједавајућем Савјета министара БиХ: 

1. „У коликој мјери су испоштована Правила за израду правних прописа у 

досадашњем раду Савјета министара БиХ?  

2. Да ли је Савјет министара БиХ одбио да разматра неки предлог закона јер није у 

складу са поменутом процедуром?  

3. Да ли сва министарства имају лица задужена за консултације?  

4. Ако је одговор позитиван, да ли их спроводе на предвиђени начин?  

5. Да ли свако министарство објављује свој годишњи нормативни план активности 

на својој веб-страници уз навођење утицаја на јавност сваког од планираних 

прописа? 

6. Ко је надлежан за примјену Споразума о сарадњи између Савјета министара БиХ 

и невладиног сектора? 

7. Зашто се овај споразум није примјењивао до сада?“ 

 

2. Питање постављено Дирекцији за европске интеграције – „Да ли Дирекција за 

европске интеграције има механизам консултација са организацијама цивилног 

друштва?“ 

 

 


